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                                P R O T O K Ó Ł     Nr  XXXV/17 

                     z Sesji Sejmiku Województwa Podlaskiego 

                                    z dnia 24 kwietnia 2017 r. 

 

 

 

 Obradom przewodniczyli: Pan Jarosław Dworzański – Przewodniczący 

Sejmiku oraz Pan Jacek Piorunek – Wiceprzewodniczący Sejmiku. 

 W chwili rozpoczęcia obrad odnotowano obecność 27 Radnych. Lista 

obecności stanowi załącznik do niniejszego Protokołu. 

 

Punkt 1 – Otwarcie sesji. 

 Pan Jarosław Dworzański powitał wszystkich zebranych, po czym otworzył 

obrady XXXV Sesji Sejmiku Woj. Podlaskiego. Następnie poinformował o możliwości 

uczestniczenia w obradach „Sejmiku Sejmików”, które będą miały miejsce w Łodzi w 

dniu 18 maja br.  

 

Punkt 2 – Przyjęcie porządku obrad. 

 Do proponowanego porządku obrad wprowadzono następujące zmiany: 

- wprowadzono punkt 3 a: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odmowy 

wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z Radnym Województwa 

Podlaskiego Panem Mikołajem Janowskim (głosowanie jawne, 22 głosy za, 0 

przeciw, 0 wstrzymujących się). 

 Następnie również w głosowaniu jawnym, przy 25 głosach za, braku 

przeciwnych i wstrzymujących się przyjęto całość porządku obrad. 

 

Punkt 3 – Przyjęcie protokołu z XXXIV Sesji Sejmiku. 

 Radni nie zgłaszali uwag do w/w protokołu i w głosowaniu jawnym, przy 25 

głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się przyjęli go. 

 

Punkt 3 a – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odmowy wyrażenia 

zgody na rozwiązanie stosunku pracy z Radnym Województwa Podlaskiego 

Panem Mikołajem Janowskim.  

 Projekt powyższej uchwały wraz z uzasadnieniem omówił Pan Karol Pilecki – 

Przewodniczący Komisji Statutowo-Regulaminowej Sejmiku. 
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 Następnie głos zabrał Pan Przewodniczący Jarosław Dworzański, który 

podkreślił, iż jest to wręcz niedorzeczne, aby z wnioskiem o zwolnienie z pracy 

Radnego zwracał się również Radny Województwa – w tym przypadku Dyrektor ODR 

w Szepietowie. I na dodatek jako powód rozwiązania umowy o pracę podawał 

wykonywanie po prostu obowiązków Radnego !  

 Radni, w głosowaniu jawnym, przy 17 głosach za, 0 przeciw i 8 

wstrzymujących się odmówili zgody na rozwiązanie stosunku pracy z Panem M. 

Janowskim, podejmując jednocześnie 

                                  U C H W A Ł Ę     Nr  XXXV/321/17. 

 Po głosowaniu głos zabrał Pan Bogdan Dyjuk, który stwierdził: „Widząc, ilu jest 

głosujących – de facto za uchwałą jedynie 17 osób –jestem nieco zaskoczony 

podejściem Radnych. W przeszłości bowiem pojawiały się podobne wnioski o 

rozpatrzenie uchwał o podobnej treści. Ale wówczas, niezależnie od tego, po której 

stronie Sali siedzieliśmy, głosowaliśmy w obronie działalności Radnego.”  

 Pan Adam Niebrzydowski wyjaśnił: „Napisałem w uzasadnieniu, że dotyczy to 

okresu 2-miesięcznego, a nie całego roku. Okres od 15 marca do 15 maja jest 

okresem bardzo gorącym dla ODR, dlatego to właśnie w tym okresie trzeba było 

skupić się na odpowiednich zadaniach.” 

 

Punkt 4 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

województwa podlaskiego na rok 2017. 

 Projekt uchwały przedstawił Pan Henryk Gryko – Skarbnik Województwa. 

Radni nie zgłaszali uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy 21 

głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

                               U C H W A Ł Ę    Nr  XXXV/322/17. 

 

Punkt 5 – Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

nadania statutu SP ZOZ Woj. Szpitalowi Zespolonemu im. J. Śniadeckiego w 

Białymstoku. 

 Projekt uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Zajkowska – Dyrektor 

Departamentu Zdrowia UMWP. 

 Pani Elżbieta Kaufman-Suszko zwróciła się z apelem o rozważenie możliwości 

wprowadzenia w tym Szpitalu 2 odrębnych oddziałów: internistycznego i 

reumatologii. Podkreśliła, iż stanowi to w tej chwili duży problem. 

 Pan Bogdan Dyjuk zaproponował, aby w krótkim czasie zorganizować 

spotkanie w tymże Szpitalu, podczas którego można byłoby przedyskutować kwestie 

poruszone przez Panią Radną.  

 Następnie Radni, w głosowaniu jawnym, przy 20 głosach za, 0 przeciw i 0 

wstrzymujących się podjęli 
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                                  U C H W A Ł Ę     Nr  XXXV/323/17. 

 

Punkt 6 – Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

nadania statutu Woj. Ośrodkowi Profilaktyki i Terapii Uzależnień w Łomży. 

 Projekt uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Zajkowska. 

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy 19 

głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

                                U C H W A Ł Ę    Nr  XXXV/324/17. 

 

Punkt 7 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym 

do rejestru zabytków, znajdujących się na terenie województwa podlaskiego. 

 Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy 

18 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

                                 U C H W A Ł Ę   Nr  XXXV/325/17. 

 

Punkt 8 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania statutu 

Wojewódzkiemu Ośrodkowi Animacji Kultury w Białymstoku. 

 Projekt uchwały przedstawił Pan Anatol Wap – Dyrektor Departamentu Kultury 

i Dziedzictwa Narodowego UMWP. 

 Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy 

21 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

                                 U C H W A Ł Ę   Nr  XXX/326/17. 

 

Punkt 9 – Rozpatrzenie sprawozdania za rok 2016 z realizacji uchwały Sejmiku 

w sprawie określenia zasad gospodarowania nieruchomościami. 

 Radni zapoznali się z powyższym sprawozdaniem i nie wnosili do niego 

uwago. 

 

Punkt 10 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej jednostkom samorządu terytorialnego na zakup sprzętu ratowniczo-

gaśniczego dla jednostek OSP. 

 Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy 

21 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 

                                  U C H W A Ł Ę    Nr  XXXV/327/17. 
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Punkt 11 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi Pana Krzysztofa W. 

na Marszałka Województwa Podlaskiego dotyczącej przewlekłego załatwiania 

sprawy w zakresie udzielania informacji i odpowiedzi skarżącemu. 

 Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy 

17 głosach za, 0 przeciw i 2 wstrzymujących się podjęli 

                                U C H W A Ł Ę    Nr  XXXV/328/17. 

 

Punkt 12 – Rozpatrzenie informacji o działalności za rok 2016 Samorządowych 

Kolegiów Odwoławczych w Białymstoku, Łomży i Suwałkach. 

 W tej części obrad głos zabrał Pan Marek Olbryś, który wyraził chęć bliższego 

zapoznania się z działalnością Samorządowych Kolegiów Odwoławczych, jednakże 

na Sali obrad nie było przedstawicieli w/w Kolegiów. 

 Pan Jacek Piorunek wyjaśnił, iż stosowne zaproszenia zostały do nich 

wysłane i zaproponował, aby ponowić   zaproszenia na kolejne sesje. 

 Pan Bogdan Dyjuk zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad tego punktu i 

przełożyć go na kolejną sesję. 

 Radni przyjęli powyższy wniosek, oddając 20 głosów za, 0 przeciw, 0 

wstrzymujących się. 

 

 

Punkt 13 – Informacja Marszałka o bieżącej pracy Zarządu Województwa 

Podlaskiego. 

 Radni zapoznali się z powyższą informacją i nie wnosili do niej uwag. 

 

Punkt 14 – Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej 

sesji. 

 Do odpowiedzi na interpelacje zgłoszone wcześniej odniósł się Pan Bogusław 

Dębski, który stwierdził m.in.: „W nawiązaniu do odpowiedzi udzielonej przez Pana 

Bogdana Dyjuka chciałbym podkreślić, iż jest ona formalnie poprawna, jednakże nie 

dotyczy sytuacji, o którą pytałem. Faktem jest, że ustawa nakłada obowiązek 

opracowania programów restrukturyzacyjnych dla szpitali, ale mówimy tu o 

aplikowaniu do RPO, gdzie otrzymuje się dodatkowe punkty za opracowanie właśnie 

takiego programu.  

Pytałem również o przebieg dróg expressowych, chodzi tu konkretnie o część drogi 

S-19 do Sokółki, niepokoi mnie, że realizowana jest obecnie w wariancie na północ 

od dotychczasowego przebiegu. Obawiam się tu o duże koszty.” 
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 Pan Jerzy Leszczyński – Marszałek Województwa przypomniał, iż Sejmik 

zajmował już w tej sprawie odpowiednie stanowisko, jednakże sytuacja wydaje się w 

dalszym ciągu nie rozwiązana. Samorząd województwa będzie w dalszym ciągu 

starał się podejmować odpowiednie działania, wraz z samorządami lokalnymi. 

 Pan Krzysztof Krasiński przypomniał, iż był inicjatorem pisma, skierowanego w 

tej sprawie do Generalnej Dyrekcji Dróg, jednakże pismo to sygnowane było 

podpisami Radnych, a być może należałoby, żeby cały Sejmik zajął się tym 

problemem. 

 Pan Bogusław Dębski przypomniał również o swojej interpelacji dotyczącej 

kolei i zwrócił się z zapytaniem – ile w chwili obecnej będzie trwała podróż koleją z 

Białegostoku do Warszawy? 

 

Punkt 15 – Interpelacje i zapytania Radnych. 

 W tej części obrad głos zabrali: 

  Pan Leszek Dec: „Mam prośbę od mieszkańców Sejn. Od momentu 

rozpoczęcia działalności spółki Nova przesunięto godzinę połączenia autobusowego 

Białystok – Sejny z godziny 16.00 na godzinę 14.15.  Czy nie można byłoby wrócić 

do poprzedniego rozkładu, gdyż ten obecny powoduje znaczne utrudnienia 

pasażerom? 

W październiku zlikwidowano również część kursów na trasie Sejny – Warszawa 

(godz. 4.55), w chwili obecnej utrzymane zostały jedynie kursy w poniedziałki i piątki. 

Mam prośbę, aby przyjrzeć się sytuacji i stwierdzić, czy nie dałoby się przywrócić 

komunikacji na tej trasie w inne dni tygodnia.” 

 

  Pan Marek Olbryś: „W  prasie łomżyńskiej  oraz lokalnych  portalach 

internetowych szeroko rozpowszechniona została informacja, że w ubiegłym tygodniu 

Dyrektor WORD (który jest także szefem struktur PO w Łomży), w godzinach pracy 

organizował konferencję prasową i namawiał do udziału w manifestacji w Warszawie. 

Chciałbym zapytać, czy działo się to za wiedzą i przyzwoleniem Marszałka 

Województwa. 

Ponadto chciałbym prosić o informację dotyczącą szczegółów zwolnienia Dyrektorów 

Oddziałów PKS, czy sposób rozwiązania umowy o pracę będzie w jakikolwiek 

sposób chronił tychże Dyrektorów, czy są jakieś inne propozycje pracy dla tych 

ludzi?” 

 

  Pan Włodzimierz Szypcio: „Proszę o informację jak jest 

wykorzystywana sieć szerokopasmowa i ilu jest operatorów ostatniej mili.” 
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 Ponadto Pan Marek Komorowski przekazał do Biura Sejmiku interpelację w 

formie pisemnej. Dotyczy ona działania 5.1 RPOWP. Pełny tekst interpelacji  stanowi 

załącznik do niniejszego Protokołu. 

 

Punkt 16 – Informacja o działalności Przewodniczących Sejmiku Województwa 

Podlaskiego.  

 Radni zapoznali się z powyższą informacją i nie wnosili do niej uwag. 

 

Punkt 17 – Wolne wnioski, informacje. 

 W kolejnej części obrad głos zabrali: 

- Pan Jerzy Leszczyński – Marszałek Województwa nawiązał do dyskusji na temat 

projektu uchwały dotyczącego rozwiązania stosunku pracy z Panem Mikołajem 

Janowskim i podkreślił, iż jest to sytuacja niewątpliwie polityczna i na pewno 

kuriozalna, dlatego należałoby zażegnać ten konflikt na drodze porozumienia. 

Ponadto Pan J. Leszczyński zaprosił wszystkich Radnych na uroczystą Galę 

Podlaskiej Marki Roku (27.04.) oraz Forum Samorządowe, odbywające się w dniu 26 

kwietnia br. 

- Pan Bogdan Dyjuk również zaprosił Radnych do udziału w transgranicznej majówce 

w Studzienicznej. 

 

Punkt 18 – Zamknięcie sesji. 

 Pan Jacek Piorunek – Wiceprzewodniczący Sejmiku poinformował, iż 

porządek obrad został wyczerpany, podziękował wszystkim za przybycie i zamknął 

obrady XXXV Sesji Sejmiku Województwa Podlaskiego. 

 

Protokołowała:       Przewodniczyli: 

Nella Kamińska           Jarosław  Dworzański 

         Jacek Piorunek 

 

 

    


